
Fra: Yvonne Rouppert Frøken Dings <yvonne@frokendings.no> 
Sendt: tirsdag 5. mai 2020 08:51 
Til: Per Sveinar Morsund 
Emne: Fwd: saknr 20/5174 
Vedlegg: image0.jpeg; ATT00001.htm; image1.jpeg; ATT00002.htm; 

image2.jpeg; ATT00003.htm; image3.jpeg; ATT00004.htm; Post fra 
4631-Alver.pdf; ATT00005.htm 

 

Har idag motatt brev fra dere at det ikke er kommet noe svar fra meg i saken. Jeg sendte 

svarbrev til dere ang saken 28. februar - på oppgitt mailadresse.  

Sender svar på nytt.  

 

Flott hvis jeg kan få tilbake mld på at mail er motatt da det står spesifikt i brev at 

saksbehandler er tilgjengelig på mail.  

 

Videre utvikling i saken er at det er sendt søknad til komunen om å få rive - og eventuelt sette 

opp en hytte av lik størrelse som den som ble revet.  

 

Mvh Yvonne Rouppert  

Tlf 91929365  

  

Sendt fra min iPad 

 

Videresendt melding: 

Fra: Yvonne Rouppert Frøken Dings <yvonne@frokendings.no> 

Dato: 28. februar 2020 kl. 10:24:12 CET 

Til: per.sveinar.morsund@alver.kommune.no 

Emne: saknr 20/5174 

Viser til brev fra dere hvor det informeres om at riving av hytte ikke er tillatt 

uten kommunens godkjenning.  

Jeg må her beklage på det sterkeste. Jeg handlet i god tro og ønsket å ta bort 

kledning og renovere. Hytten er i svært skral forfatning. Jeg har selvsagt 

stoppet all riving med en gang jeg ble gjort oppmerksom på at dette ikke er 

tillatt.  

Jeg har og satt igang å søke om å få rive, og event sette opp tilsvarende 

størrelse hytte på samme grunnmur. Viser til kopi av kopi ab 

forhåndskonferannse  gbnr 305/94 med Alver komune hvor jeg har fått info om 

søkeprosess.  

 

Når det kommer til vei er jeg litt usikker på om det skyldes misforståelse. Å 

bygge en vei er jeg veldig klar over at det kreves godkjenning for å få lov til. 

Jeg har imidlertid laget en liten plattform hvor container kunne settes slik at vi 

fikk bort planker -og møbler fra inni hytten.  Dette for at container ikke skulle 

stå i veien for noen - og for å kunne sette den litt nærmere hytten det gjaldt.  

Jeg har og her fått informasjon fra rådgiver Hanne Marie Evensen at denne 

haugen med pukk kanskje  må fjernes da dette heller ikke er tillatt slik uten 

videre.  

Og det har alltid vært meningen å fjerne denne plattformen etter endt arbeid.  
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Legger ved bilder for å vise forfatning på ytre kledning og gamle vinduer.  
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